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Abstract (en)
[origin: WO8602209A1] A sealing and tension-relieving screw fitting for leading electric cables through the casing or housing of electrical apparatus,
the screw fitting comprising a sleeve (1) which is connected at one end to the casing and the other end of which presents a lead-through opening
which can be adjusted through the agency of a chuck-like arrangement, in a manner to accommodate the cable. Arranged within the sleeve (1) is
a sealing sleeve (8) which is constructed so as to seal against both the sleeve (1) and against cables having a diameter which lies with a given
diameter range for which the screw fitting is intended, irrespective of the extent to which the chuck arrangement is tightened.

Abstract (fr)
Une pièce d'adaptation filetée d'étanchéité et de renforcement contre les efforts de tension sert à faire passer des câbles électriques à travers le
boîtier ou le logement d'un appareil électrique. La pièce d'adaptation filetée comprend un manchon (1) connecté à une de ses extrémités au boîtier,
l'autre extrémité présentant une ouverture de passage pouvant être ajustée par l'action d'un agencement de type mandrin de façon à s'adapter
au câble. Un manchon d'étanchéité (8) est agencé dans le manchon (1) pour assurer l'étanchéité du manchon (1) et des câbles et a un diamètre
compris dans une plage donnée de diamètres pour lesquels la pièce d'adaptation filetée est conçue, indépendamment du degré de resserrement de
l'agencement de mandrin.
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